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OŠ KSAVERAŠANDORA ĐALSKOG
Dragutina Stražimira 24, 10382 Donja Zelina
Tel: 01/2065 - 019
E-mail: ured@os-ksdjalski-donjazelina.skole.hr
Mrežna stranica Škole: http://os-ksdjalski-donjazelina.skole.hr/

KLASA:007-04/22-02/08
URBROJ: 238-30-32-01-22-5

Donja Zelina, 5. rujna 2022.

ZAPISNIK

s 18. sjednice Školskog odbora Osnovne škole Ksavera Šandora Đalskog održane u ponedjeljak 5. rujna
2022. godine u 18:00 sati u prostoru Škole

Prisutni članovi Školskog odbora:
1. Renata Smaić
2. Draženka Jarec - Tomorad
3. Ivana Martinjak
4. Dalibor Bastalec
5. Elena Kušt
6. Iva Budački Strelar

Ostale osobe nazočne sjednici:
Lidija Smrndić, ravnateljica
Mara Budić, tajnica

Predsjednica Školskog odbora, Renata Smaić, pozdravila je prisutne i konstatirala da su sjednici
nazočna 6 (6/7) članova Školskog odbora, a jedna je članica opravdano odsutna te da postoji kvorum.
Nakon toga predložila je sljedeći

DNEVNI RED
1. Usvajanje dnevnog reda
2. Verifikadja zapisnika 16. sjednice Školskog odbora
3. Verifikadja zapisnika 17. sjednice Školskog odbora
4. Prethodna suglasnost za povećanje satnice učitelju njemačkog jezika Robertu Rajšiću

Izvjestiteljica: Lidija Smrndić, ravnateljica
5. Prethodna suglasnost za umanjenje satnice učitelju tjelesne i zdravstvene kulture

Igoru Pajaču
Izvjestiteljica: Lidija Smrndić, ravnateljica

6. Prethodna suglasnost za zapošljavanje pomoćnika u nastavi na određeno i nepuno
radno vrijeme
Izvjestiteljica: Lidija Smrndić, ravnateljica

7. Osiguranje učenika
Izvjestiteljica: Lidija Smrndić, ravnateljica

8. Razno



Na prijedlog ravnateljice izvršena je izmjena i dopuna dnevnog reda. Izmijenjeni i dopunjeni dnevni red
je utvrđen i jednoglasno usvojen te sada glasi:

DNEVNI RED
1. Usvajanje dnevnog reda
2. Verifikacija zapisnika 16. sjednice Školskog odbora
3. Verifikacija zapisnika 17. sjednice Školskog odbora
4. Prethodna suglasnost za zapošljavanje pomoćnika u nastavi na određeno i nepuno

radno vrijeme
Izvjestiteljica: Udija Smrndić, ravnateljica

5. Osiguranje učenika
Izvjestiteljica: Udija Smrndić, ravnateljica

6. Donošenje Odluke o cijeni produženog boravka za školsku godinu 2022./2023.
Izvjestiteljica: Udija Smrndić, ravnateljica

7. Donošenje Odluke o cijeni školske prehrane za školsku godinu 2022./2023.
Izvjestiteljica: Udija Smrndić, ravnateljica

8. Obavijest o izmjenama ugovora o radu za Igor Pajač i Maja Đura (smanjenje satnice)
Marina Adašević i Robert Rajšić (povećanje satnice)
Izvjestiteljica: Udija Smrndić, ravnateljica

9. Razno

Adl.) Usvajanje dnevnog reda

Dnevni red je usvojen sa 6 {6/6} glasova "ZAli.

Ad2.) Verifikacija zapisnika s 16. sjednice Školskog odbora

Zapisnik je dostavljen u prilogu poziva te na isti nije bilo primjedbi.

Školski odbor je sa 6 {6/6} glasova "ZA" donio sljedeći:

Zaključak

Školski odbor Osnovne škole Ksavera Šandora Đalskog prihvaća zapisnik 16. sjednice Školskog odbora.

Ad3.) Verifikacija zapisnika s 17. sjednice Školskog odbora

Zapisnik je dostavljen u prilogu poziva te na isti nije bilo primjedbi.

Školski odbor je sa 6 {6/6} glasova "ZA" donio sljedeći:

Zaključak

Školski odbor Osnovne škole Ksavera Šandora Đalskog prihvaća zapisnik 17. sjednice Školskog odbora.
Na prijedlog ravnateljice Udije Smrndić Školski odbor je sa 6 {6/6} glasova "ZAli donio

AdS.) Prethodna suglasnost za zapošljavanje pomoćnika u nastavi na određeno i nepuno radno
vrijeme
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Ravnateljica lidija Smrndić izvijestila je Školski odbor o provedbi natječajnog postupka za zapošljavanje
pomoćnika u nastavi za školsku godinu 2022./2023. Natječaj je objavljen 5. srpnja 2022. godine na
mrežnim stranicama i oglasnim pločama OŠ Ksavera Šandora Đalskog i Hrvatskog zavoda za
zapošljavanje.

Na prijedlog ravnateljice lidije Smrndić Školski odbor je sa 6 {6/6} glasova "ZA" donio

ODLUKU

Daje se suglasnost da se na radno mjesto pomoćnika u nastavi na određeno i nepuno radno vrijeme,
28 sati rada tjedno, zaposli ljiljanu Glavaš.

AdS.) Osiguranje učenika

Ravnateljica lidija Smrndić je izvijestila Školski odbor da je za osiguranje učenika za školsku godinu
2022./2023. pristiglo 5 ponuda {tri ponude Croatia osiguranja, ponuda Wiener osiguranja i ponuda
Adriatic osiguranja}.

Na prijedlog ravnateljice lidije Smrndić, Školski odbor je sa 6 {6/6} glasova "ZA" donio

ODLUKU

Usluge osiguranja učenika od posljedica nezgode za školsku godinu 2022./2023. u Osnovnoj školi
Ksavera Šandora Đalskog obavljat će Croatia osiguranje, zastupnik Ivan Peteljak.

Ad6.) Donošenje Odluke o cijeni produženog boravka za školsku godinu 2022./2023.

Ravnateljica lidija Smrndić obavijestila je Školski odbor o potrebi donošenja Odluke o cqeru
produženog boravka za školsku godinu 2022./2023. Cijena produženog boravka ostala je 300,00 kuna
za cijeli mjesec odnosno 150,00 kuna za pola mjeseca.

Na prijedlog ravnateljice lidija Smrndić, Školski odbor je sa 6 {6/6} glasova "ZA" donio

ODLUKU

Cijena produženog boravka za školsku godinu 2022./2023. iznosi 300,00 kuna za cijeli mjesec i 150,00
kuna za pola mjeseca.

Ad7.) Donošenje Odluke o cijeni školske prehrane za školsku godinu 2022./2023.

Ravnateljica lidija Smrndić obavijestila je Školski odbor o potrebi donošenja Odluke o cijeni školske
prehrane za školsku godinu 2022./2023. Također, navela je kako bi zbog povećanja cijena proizvoda
cijena prehrane u školskoj kuhinji za školsku godinu 2022./2023. iznosila 10,00 kuna dnevno.

Na prijedlog ravnateljice lidije Smrndić, Školski odbor je sa 6 {6/6} glasova "ZA" donio

ODLUKU

Cijena školske kuhinje za školsku godinu 2022./2023. iznosi 10,00 kuna dnevno.



Ad8.) Obavijest o izmjenama ugovora o radu za Igor Pajat i Maja Đura (smanjenje satnice) Marina
Ada~ć i Robert bjlić (povećanje satnice)

Ravnateljica Udija Smrndić izvijestila je Školski odbor o potrebi izmjena ugovora o radu za učitelje Igor
Pajač, Maja Đura, Robert Rajšić i Marina Adašević.

Zaključak

Utvrđena je potreba za izmjenom ugovora o radu za učitelje Igor Pajač, Maja Đura, Robert Rajšić i
Marina Adašević.

Ad9.) Razno

Pod točkom razno ravnateljica je obavijestila članove Školskog odbora o dobivenoj suglasnosti za
ishođenje lokacijskih dozvola i suglasnost za izradu projektne dokumentacije za dogradnju škole o
završetku inspekcijskog nadzora u školi. Članica Školskog odbora Iva Budački Strelar postavila je pitanje
o situaciji s cijenama za energente.

Zaključak

Utvrđeno je da je Škola dobila suglasnost za ishođenje lokacijskih dozvola i suglasnost za izradu
projektne dokumentacije za dogradnju Škole, obavljen je inspekcijski nadzor te će rješenje biti upućeno
Školi, predsjednici Školskog odbora i osnivaču i utvrđeno je da se cijena energenata za sada nije
povećala.

Sjednica završena u 18:35.

ZAPISNIČARKA
Mara Budić
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PREDSJEDNICA ŠKOLSKOG ODBORA
Renata Smaić, prof. (
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